
dot. sprawy nr 185 - zapytań międzysesyjnych z 7.10.2016 r. w spr. SGZ 
oraz odpowiedzi 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Radny stwierdził, że odpowiedź tylko częściowo wyczerpuje treść zapytań i zwrócił się do Sekretarz 

Miasta Słupska o jej doprecyzowanie. Skoro nazwa Słupska Grupa Zakupowa to tylko pojęcie 
projektowe, czy oznacza to, że brak jest sformalizowania zasad jej działania, przepływu środków 

finansowych zabezpieczonych przez szkoły, przedszkola, jednostki kultury, spółki, itd? Zapytał, jak 
wygląda rozwiązanie problemów, kiedy ceny uzyskane w przetargach przewyższają ceny detaliczne 

oferowane np. w słupskich hurtowniach, czy w internecie np. tusze, papier ksero, itd? 

Dodał, że z odpowiedzi wynika, że brak jest szczegółowej dokumentacji Słupskiej Grupy Zakupowej 
np. z cotygodniowych spotkań. 

Radny poprosił o informację, kto uczestniczy w spotkaniach i na czym polegają tzw. spotkania 
robocze. 
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